6D5N HANOI-HALONG BAY CRUISE - SAPA 河内-下龙湾游轮-沙坝



The sea

8933 1903
6016 0998
travel@webuy.global





101 Upper Cross Street #02-27 People's Park Centre Singapore 058357

THE REAL PROPERTY AND ADDRESS OF THE PERSON

HIGHLIGHTS

行程亮点

VIETNAM 越南

HANOI河内

- Lao Chai老街
- Ta Van岱岳

SAPA 沙坝

- Silver Waterfall 银色瀑布
- Sapa Church 沙坝教堂
- Minority Market 少数民族市场

FANSIPAN番西邦

- Mountain Fansipan番西邦峰
- Heaven Gate天堂门山
- Glass Bridge玻璃桥

Halong Bay下龙湾

- Halong Bay下龙湾
- Paradise Grotto天堂石窟



特别包含 SPECIAL INCLUSION

 Fansipan Cable Car 番西邦缆车
Silver Waterfall 银瀑
Dragon in Cloud Glass Bridge 云龙玻 璃桥

MEAL PLAN



5 Breakfasts/ 4 Lunches/ 5 Dinners 5 早餐/ 4 午餐/ 5 晩餐

ACCOMMODATION

住宿安排

HANOI

4* Silk Queen Grand / Rex or similar

SAPA

4* Sapa Highland/ Sapa Legend or similar



Traverse by coach 乘坐旅行巴士



(Dinner)

DAY1

Singapore – Hanoi

Our guide & driver will meet you at Noi Bai Airport then transfer you by private car to your hotel for check in. 我们的导游和司机将在内排机场与您会面,然后乘坐私家车 接送至酒店办理入住手续。

DAY2

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Hanoi - Sapa - Silver Waterfal

Morning transfer to Sapa , after lunch visit Silver Waterfall in Sapa or as the locals like to call it Thac Bac, is one of the most beautiful waterfalls in the region.Head north along the Sapa loop road and discover this raging waterfall in the San Sai Ho Mountainside. Back to Sapa Town to visit Sapa Church, shopping at Sapa Minority Market.

早上前往沙坝,午餐后参观沙坝的银色瀑布,当地人喜欢称 之为 Thac Bac,是该地区最美丽的瀑布之一。沿着沙坝环路 向北行驶,在San Sai Ho山腰发现这个汹涌的瀑布。返回沙 坝镇参观沙坝教堂,在沙坝少数民族市场购物。





DAY3

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Sapa – Fansipan – Heave Gate – Glass Bridge

Transfer to Fansipan Cable Car Station(Ticket included) for an amazing ride to the "the Roof of Indochina" – the highest mountain Fansipan – 3143 meter above sea level. First by 20 min Cable Car ride to 2800m level where huge Buddha Statue located & then either by 2–way Funicular to the Peak of Fansipan. Enjoy the fresh air and incredible beautiful Landscape from the high. Far from Sapa town about 18km to the North, the Heaven Gate in Sapa makes a strong impression on tourists by the winding pass to reach. Here, you can take nice pictures and enjoy the beauty of Sapa by an unique way. In the next visit Glass Bridge (also called Cau Kinh Rong May which means Dragon in Cloud Glass Bridge) and then Back to Sapa town.

前往番西邦缆车站(含门票),乘坐缆车前往"中印半岛顶端"——最高的山峰番西邦 峰——海拔 3143 米。首先乘坐 20 分钟缆车到达2800 米高度的巨大佛像,然后乘坐 2 路缆车到达番西邦峰顶峰。从高处享受新鲜空气和令人难以置信的美丽风景。距离 沙坝镇以北约 18 公里,沙坝的天堂门山通过蜿蜒的山口给游客留下了深刻的印象。在 这里,您可以拍出美美的照片,以独特的方式欣赏沙坝之美。接着参观玻璃桥(也称 为 Cau Kinh Rong May,意思是云玻璃桥中的龙),然后返回沙坝镇。







DAY4

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Sapa – Hanoi

Lao Chai, Ta Van: Embark on the lovely trek that will take a long buffalo path and trails and through several hill tribe Lao Chai, Ta Van, villages home to Black H'Mong and Dzay people. This is a absolutely spectacular walk through stunning scenery inhabitated by some of the valley floor, you can see really appreciate the wonderfull scenery surrounding you the walls of the valley are covered with multi – layered rice terraced fields. After lunch, transfer back Hanoi.

老街, 岱岳: 踏上徒步旅行, 将沿着一条长长的水牛路径和小径, 穿过几个老街, 岱岳的山地部落、抵达黑苗族和 扎伊人的村庄。这是一次绝对壮观的步行, 穿过 一些谷底, 您可以欣赏到周围的美妙景色, 山谷的墙壁上覆盖着多层水稻梯田。 午餐后便乘车返回河内。

DAY5

(Breakfast/Lunch/Dinner)

Hanoi - Halong Bay Cruise - Hanoi

Halong Bay – UNESCO World Heritage site. This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village, enjoy the extraordinary landscapes of Halong Bay with nearly 3000 small islands and fantastic types of limestone.

下龙湾 – 世界文化遗产。这将是您第一次的机会参观越南的一些农村地区。船行驶 过红河三角洲,所以我们将有很多机会拍摄越南农民耕种稻田的照片。天堂石窟、 接吻鸡岩、渔人村,享受下龙湾非凡的景观,拥有近 3000 个小岛和奇妙类别的石 灰岩。

DAY6

(Breakfast)

Hanoi - Singapore

After breakfast, free at leisure then transfer to Airport for flight home. 早餐后,自由活动,然后送往机场搭乘航班回家。









Important Note: The sequence of itinerary, meals, museums, and hotel arrangements are subject to final adjustments of the local ground operator and flight arrangement. 重要提示: 机票、行程、用餐、博物馆和酒店安排的顺序以当地地面运营商的最终调整为准